
 

 

Korte weergave Raadscommissie 5 oktober 2016 

 
 
Punt Omschrijving 

    

1  Opening en mededelingen  

   

2  Vaststelling agenda  
Vastgesteld; het agendapunt Motie Ceres wordt naar voren gehaald vanwege de 
aanwezigheid van een inspreker. 

   

3  Vaststelling verslag raadscommissie 6 september  
Ongewijzigd vastgesteld. 

   

4  Publieksrondvraag  
Niemand maakt gebruik van de Publieksrondvraag. 

   

5  Informatie vanuit het college over samenwerkingen en vanuit de 
burgemeester over Openbare Orde en Veiligheid  
 
Burgemeester Uitdehaag: 

 Beschikbaarheid ambulances in de zomer blijft een aandachtspunt, maar 
dienstwisselingen vinden nu plaats op Texel en niet meer in Den Helder 
(positief effect op de beschikbaarheid). 

 Het Snelle Interventie Voertuig (SIV), waarvoor Texel geld heeft 
gereserveerd, zal –indien de aanschaf inderdaad nodig blijkt- worden 
betaald door de Veiligheidsregio. 

 Frictiekosten Veiligheidsregio (VR): na inzet burgemeester uitgekomen op 
€ 50.000 

 Deelnemer aan club van burgemeesters die zich gaan bezig houden met 
kosten beheersing (VR). 

 
Wethouder Huisman: 

   Op deze plaats vraagt mevrouw Koot (Texels Belang) nadere uitleg over 
een MEMO van de Stuurgroep De Kop werkt!, waarin staat/lijkt te staan 
dat Texel toch mee moet doen aan het project Destinatiemarketing. (later 
op de avond heeft wethouder Huisman het uitgezocht: we betalen niet 
mee (want: met VVV zaken prima op orde), maar omdat Texel wel 
onderdeel is van bewuste gebied heeft men aangegeven dat Texel daar 
niet buiten blijft (echter dus: zonder mee te betalen)). 

 Mededeling dat de samenwerking binnen het Sociaal Domein tussen 
Hollands Kroon en Schagen per 1 januari 2017 stopt; Texel blijft met den 
Helder samenwerken.  

6  BESPREEKPUNTEN  

   

6.a  Vaststellen geactualiseerde verordeningen Maatschappelijke Ondersteuning en 
Jeugdhulp  

  De verordeningen geven inwoners en aanbieders duidelijkheid over de rechten, 
plichten en processen volgend uit de Wet Maatschappelijke Ondersteuning 2015 
en de Jeugdwet. De in 2014 vastgestelde verordeningen zijn geëvalueerd en 
geactualiseerd. Zo is er gekeken naar de ervaringen van het Sociaal Team met de 
verordeningen, is de leesbaarheid verbeterd en zijn wijzigingen rondom de 
ouderbijdrage vanuit de Jeugdwet verwerkt. 
 
Vervolg: Hamerstuk  raad 26 oktober 2016 



 

 

 

Blad 2 

 

6.b  Coupure Oudeschild  

  Het college adviseert de raad op basis van onderzoek af te zien van een coupure 
te Oudeschild in het verlengde van de Heemskerckstraat. Met name de vereiste 
drempelhoogte van 5,10 meter +NAP maakt een echte coupure feitelijk niet 
mogelijk. Daar komt nog bij dat de financiële ruimte in de begroting voor 2017 
uiterste voorzichtigheid vraagt met het besluiten tot grote investeringen. 
 
Inspreker: 
De heer R. Boom namens DC Oudeschild en Ondernemersvereniging Oudeschild 
 
Bij dit onderwerp dienen twee moties: 
Texel 2010 en Eiland Belang: “Geen coupure, dan een toegankelijkere trap” 
PvdA: “Dorp op andere wijze verbinden aan de haven”  
Beide moties worden aangehouden. 
 
Onderwerpen van debat o.a.: het idee dat vanuit het dorp is gekomen, daar waar 
het zorgen over de veiligheid betreft: coupure dicht vanaf oktober tot en met 
maart (stormseizoen), vanuit inspraak: haven slecht bereikbaar voor rolstoelen, 
investeringen die dorp en ondernemers al hebben gedaan. 
 
Afspraken: 

 De Dorpscommissie en ondernemers van Oudeschild gaan nog een keer 
praten met het HHnK, ondersteund door een ambtenaar (=start lobby); dat 
gaat ook het college doen. 

 N.a.v. een vraag van de heer Schuiringa (VVD) geeft de heer Uitdehaag 
aan dat hij zal (laten) onderzoeken (o.b.v. verslagen en besluitenlijsten) 
wanneer de Coupure concreet aan de orde is geweest c.q. er vanuit Texel 
(ambtelijk of bestuurlijk) een verzoek voor is gedaan bij het HHnK-
bestuur. (Of: hoe is het ambtelijk/bestuurlijk verlopen?) 

 De heer Uitdehaag geeft aan dat de raad nadere informatie over kosten en 
berekeningen t.a.v. de coupure zal ontvangen. 

 
Resultaat: Vanwege o.a. de beloofde extra inspanningen van het college zal dit 
stuk nu nog niet naar de raad worden doorgeleid. 
 

6.c  Evaluatie Ontwikkelingsbedrijf Noord-Holland-Noord  

  Geadviseerd wordt het evaluatierapport en bijbehorende advies aan te nemen en 
uit te spreken de regionale samenwerking voort te zetten.  
Onwikkelingsbedrijf Noord-Holland-Noord is in 2007 opgericht vanuit diverse 
andere organisaties.  
Het doel was de bedrijvigheid te behouden en nieuwe bedrijvigheid te faciliteren.  
Daarnaast ontwikkelde ze zelf bedrijventerreinen en stimuleerde ze 
ontwikkelingen. In 2013 is er een nieuwe samenwerkingsovereenkomst gesloten. 
Doel is nu gezamenlijk tot een krachtige en gecoördineerde aanpak te komen en 
zo de economische potenties en kansen in NHN optimaal te benutten. 
 
Afspraken: 

 N.a.v. een suggestie van de heer Schuiringa (VVD) zal wethouder Huisman 
het rekenkamercommissierapport over Verbonden Partijen inbrengen bij 
het Ontwikkelingsbedrijf. 

 
 



 

 

 

Blad 3 

 N.a.v. een opmerking van de heer Van de Belt (PvdA) geeft wethouder 
Huisman aan zijn zorg over de (geografische) ambities van het 
Ontwikkelingsbedrijf te delen en mee te nemen (ze richten zich op gebied 
tot Amsterdam). 

 
Vervolg: Hamerstuk  raad 26 oktober 2016 
 

6.d  Nota reserves en voorzieningen 2016  

   
De nota reserves en voorzieningen wordt 1 keer per 2 jaar conform de afspraken 
met de raad en altijd voorafgaande aan de Begrotingsraad geactualiseerd. 
Doel van deze nota is transparant en actueel weer te geven welke reserves en 
voorzieningen er zijn en wat de omvang daarvan is. Een ander doel is om reserves 
en voorzieningen die geen bestaansreden meer hebben op te heffen. 
De reserves en voorzieningen zijn gescreend op nut en noodzaak. 
Het college adviseert de nota vast te stellen. 
 
Afspraken: 

 N.a.v. een vraag van de heer Visman (D66) of het hele overschot riolering 
(€ 900.000) uiteindelijk naar de burgers is teruggevloeid (of: is er een deel 
daarvan ‘blijven hangen’ aan activa?), geeft wethouder Kingma aan dat hij 
de financiële stromen rond die € 900.000 in beeld zal brengen. 

 N.a.v. een vraag van mevrouw Hin-Hin (Texel 2010) en de heer Schuiringa 
(VVD) n.a.v. een artikel in de Volkskrant (klik hier) over een cassatie-
uitspraak over belasten van recreatiewoningen (zakelijk of wonen), 
waarbij gemeenten dan mogelijk jarenlang teveel belasting hebben 
geheven van recreatieparken, geeft wethouder Kingma aan dat dit wordt 
uitgezocht. 

 Wethouder Kingma geeft aan dat het college een advies zal formuleren 
over de maximering van de reserve Sociaal Domein. 

 Stand Algemene Reserve volgt bij de aanbieding van de 
Programmabegroting. 

 Gevolgen betaling SIV door Veiligheidsregio voor onze reserves en 
voorzieningen worden door de wethouder in kaart gebracht. 

 
Vervolg: Bespreekstuk raad 26 oktober 2016 
 

6.e  Verordening rechtspositie wethouders gemeente Texel 2016  

  Voorstel tot vaststelling door de raad van de Verordening rechtspositie 
wethouders gemeente Texel 2016. De nieuwe verordening is nodig als gevolg van 
wijzigingen in de rechtspositiebesluiten voor wethouders. Meer specifiek gaat het 
om de laatste ontwikkelingen in de werkkostenregeling en de harmonisering en 
modernisering van de huisvestingsvoorzieningen van wethouders. Daarnaast zijn 
er betere koppelingen gemaakt met hogere wet- en regelgeving. 
 
Vervolg: Hamerstuk  raad 26 oktober 2016 
 

6.f  Wijzigen Verordening voor de vergadering en andere werkzaamheden van de 
raad van gemeente Texel  

  
 
 
 

Als gevolg van wijzigingen in het Rechtspositiebesluit voor raads- en 
commissieleden en de werkkostenregeling dient hoofdstuk 14 van de 
Verordening voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de raad van 
gemeente Texel gewijzigd te worden.  

http://www.volkskrant.nl/economie/vakantiewoning-zijn-jarenlang-te-zwaar-belast~a4389296/


 

 

 

Blad 4 

 
 
 
 
 
6.g 

Onderwerpen zij o.a.: de fietsregeling en de overlijdensuitkering voor 
raadsleden. 
 
Vervolg: Hamerstuk  raad 26 oktober 2016 
 
Rekenkamerrapport Verbonden partijen (afkomstig van de vergadering van 4 
oktober) 
 
Complimenten voor het rapport. 
 
Afspraken: 

 Stuurbaarheid verbonden partijen (n.a.v. inbreng de heer Vlaming van 
GroenLinks) – en die stuurbaarheid dan bespreken op een moment voordat 
de begroting op de agenda staat- zal geagendeerd worden voor een 
Fractievoorzittersoverleg.  

 Implementatie duurt een jaar, maar het college gaat proberen dit in te 
korten (mede n.a.v. een opmerking van de heer Vlas (Sterk Texel), die het 
mooi zou vinden als het ten tijde van de bespreking van de 
Halfjaarrapportage 2017 al gereed zou zijn; september 2017 dus). 

 
Vervolg: Hamerstuk  raad 26 oktober 2016 
 

7  RAADSINFORMATIEBRIEVEN en/of BRIEVEN AAN DE RAAD  

   

7.a  Raadsinformatiebrief Verpleeghuiszorg, op verzoek van Texels Belang  

   
De Raadsinformatiebrief gaat in op de onderwerpen Verblijf verpleeghuis en 
Revalidatiezorg (nu in Den Coogh). Texels Belang wil graag over dit onderwerp 
praten met de commissieleden en het college. 
 
Afspraken/mededelingen: 

 Tijdens de Raadsinformatieavond van 12 oktober komt ook de manager 
Vastgoed van Omring; verwachting is: na 3 jaar zal Omring een compleet 
plan hebben voor verdubbeling verpleegzorgbedden. 

 Wethouder Huisman gaat de volgende maanden aan de slag met het 
dossier revalidatiezorg (hoewel buiten onze macht; ze geeft nog niet op) 
en komt begin 2017 terug naar de raad. 
 

8  AANKONDIGING MOTIES EN INITIATIEFVOORSTELLEN  

   

8.a  Motie Texels Belang en VVD: Ceres behouden!  
Ceres is een begrip voor alle Texelaars. Een uniek stukje strand aan de Oostkant 
van ons eiland. Inmiddels wordt steeds duidelijker dat in de plannen voor de 
zandige dijkversterking bij de Prins Hendrikdijk Ceres als uniek en populair 
strandje zal verdwijnen.  
Texels Belang en de VVD willen graag dat het college alles gaat doen wat binnen 
haar mogelijkheden valt om Ceres te behouden voor Texel. 

   
Inspreker: 
De heer Albers 
De motie wordt aangehouden, nadat de heer Uitdehaag aangeeft met de oproep 
aan de slag te gaan, mede vanuit de invalshoek: kleinschalig recreatief 
medegebruik, als kans, wat op verschillende plaatsen ook al is vastgelegd.  



 

 

 

Blad 5 

De burgemeester vraagt wel aandacht voor het totaal: Texel wilde zandige, 
buitendijkse versterking (werkt HHnK aan mee), Texel wilde het fietspad daar 
behouden (HHnK werkt daar aan mee) en er zijn allerlei Rijks en Europese wetten 
die de aandacht vragen, ook omdat de procedure bij de RvS nog gelopen moet 
worden. 
Ook geeft hij dat dat Ceres er hoe dan ook anders uit zal komen te zien. 
 

9  Vaststelling vervolgtraject besproken agendapunten  

   

10  Rondvraag  
 
Vraag de heer Schuiringa (VVD): Graag aandacht voor het sloten maaien (dikke 
bossen langs de weg; met storm een speelbal).  
 
N.a.v. een vraag van mevrouw Van de Wetering (D66) over berichten dat 
kunstgrasvelden met korrels van vermalen autobanden kankerverwekkend zouden 
zijn, geeft wethouder Huisman aan dit in de gaten te houden. 
 
De heer van de Belt (PvdA) vraagt opnieuw aandacht voor de communicatie over 
de veranderende parkeersituatie (op de website is nog steeds niets te vinden 
daarover). Verder ook antwoord nodig op de volgende vragen: 

 Is het aanbrengen van een parkeervak een besluit is, waartegen bezwaar 
mogelijk is (zo ja: wanneer zijn die besluiten genomen?) 

 Wanneer is de info-avond voor bewoners Den Burg en De Waal? (dat ook 
communiceren) 

 
De heer Hoogerheide (Sterk Texel) vraagt zich af of de appels van de 
appelbomen in de Tjakkestraat giftig zijn (schapen zijn er aan overleden). 
Verwachting is van niet, maar: wethouder Huisman gaat er achteraan. 

   

11  Sluiting  

   

 
 
  

 


